
 
 

 

 

Commissie Bestuur en Middelen op donderdag 7 december 2023 

 

Concept Besluitenlijst 

 

Aanwezig: de heer Van Tienhoven (VVD), mw. Veringa (VVD)de heer Kramer (D66),  

de heer Metselaar (HvB), de heer Slewe (ZB),de heer Van Os (PvdA), de heer Van de 

Bunt (LB). De heer Vernooij (D66) agendapunt 10.  

Afwezig: mevrouw C. Faas (ZB), mevrouw Van Heerikhuize (CDA)  

College: Burgemeester Broekers-Knol, wethouder Heijink. 

 

Voorzitter: de heer Harder 

Griffier: mevrouw van der Voorde 

   

1. Opening en bericht van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en er is een bericht van verhindering van mevrouw 

Faas (ZB). Mevrouw van Heerikhuise (CDA) is afwezig.  

 

2. Vaststellen van de agenda 

Omdat er geen insprekers zijn wordt agendapunt 3 afgevoerd van de agenda. 

De agenda wordt vastgesteld.  

 

3. Insprekers 

Er zijn geen insprekers gemeld.  

 

4. Vaststellen Eindejaarsvoorstel 

De vragen van de commissieleden worden door de wethouder beantwoord. De 

wethouder kan niet alle vragen beantwoorden en verwijst hiervoor naar de andere 

commissies. De commissieleden concluderen dat het beter zou zijn om een dergelijk 

financieel voorstel, dat meerdere commissiegebieden omvat, óf in de drie commissies 

te agenderen óf dat alle wethouders uitgenodigd worden. De griffie zal dit voorleggen 

aan de agendacommissie.   

 

De commissie adviseert het voorstel als bespreekpunt voor te leggen aan de raad op 

22 december a.s.  

 

5. Vaststellen Belastingverordening 2024 

De vragen worden beantwoord dor de wethouder.  

De commissie adviseert om het raadsvoorstel als bespreekpunt te agenderen voor de 

raadsvergadering van 21 december 2023.  

 

6. Vaststellen APV 2024 

Er zijn vragen uit de commissie over de reden waarom het oudste beroep van de 

wereld een prominente plek heeft in de verordening. Daarnaast wordt in de 
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verordening alleen in de zij/haar vorm geredeneerd terwijl er ook mannelijke 

prostituees zijn. De burgemeester beantwoordt deze en andere vragen.  

 

De commissie adviseert om het raadsvoorstel als hamerpunt te agenderen voor de 

raadsvergadering van 21 december 2023.  

 

7. Vaststellen Zuid-Kennemeragenda 

De heer Metselaar maakt bezwaar tegen de wijze waarop in de agenda over het 

grondgebied van Bloemendaal beschikt lijkt te worden. waarom een onderzoek naar 

uitbreiding van het Nationaal Park? De burgemeester reageert door aan te geven dat 

het een onderzoek is en dat de gemeente actief zal optreden in de bijeenkomsten als 

het gaat om het eigen grondgebied (niet als toezegging besloten).  

 

De commissie gaat akkoord met dit voorstel en adviseert om het raadsvoorstel als 

bespreekpunt te agenderen voor de raadsvergadering van 21 december 2023. 

 

8.  Vaststellen propositie Zuid-Kennemerland t.b.v. MRA-agenda 

De vragen worden beantwoord door de burgemeester.  

De commissie adviseert om het raadsvoorstel als bespreekpunt te agenderen voor de 

raadsvergadering van 22 december 2023. 

 

9. Herbenoeming leden bezwaarschriftencommissie Bloemendaal 

De commissie adviseert het raadsvoorstel als hamerpunt te agenderen voor de 

raadsvergadering van 21 december 2023.  

 

10.  Vaststellen Verordening op de Vertrouwenscommissie Bloemendaal 2024 

De commissie adviseert het raadsvoorstel als hamerpunt te agenderen voor de 

raadsvergadering van 21 december 2023. 

 

11. Vaststellen Verordening op de Rekenkamer 2024 

De commissieleden hebben bedenkingen bij het feit dat de benoeming met eventuele 

herbenoeming aansluit bij de huidige termijn van benoeming en herbenoeming van de 

voorzitter en de leden. Dit betekent dat de Rekenkamer in de toekomst in één keer zou 

aftreden en daarmee de kennis in een keer verdwijnt. De Rekenkamer wordt verzocht 

een rooster van aftreden op te stellen en dit voorafgaand aan de raadsvergadering voor 

te leggen.  

De commissie adviseert daarom het raadsvoorstel als bespreekpunt te agenderen voor 

de raadsvergadering van 21 december 2023. 

 

12.  Vaststellen fractievergoedingen 2024 

HvB zou de verordening graag willen aanpassen. Dit wordt door de griffier in het 

presidium geagendeerd.  

 

13. Bestuurlijke termijnagenda commissie Bestuur en Middelen 

Er zijn geen vragen of opmerkingen.  

 

14. Eventuele substantiële nieuwe uitgaven/ overschrijdingen 
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Er is niets te melden.  

 

15. Informatie uit regionale samenwerkingsverbanden 

De heer Metselaar informeert naar de geluiden in de media over de slechte kwaliteit 

van de rapportages bij Veilig Thuis.  

 TCM 218 De burgemeester zegt in antwoord op 

de vraag van HvB toe in het komende overleg 

van de VRK te informeren naar de kwaliteit van 

de rapportages bij Veilig Thuis. 

 

16. Mededelingen voorzitter of leden van college 

Er zijn geen mededelingen.  

 

17. Mededelingen college van B & W 

Er is niets te melden.  

 

18. Vaststellen van de besluitenlijsten 2 november  2023. 

Er zijn geen wijzigingsvoorstellen binnengekomen. De besluitenlijsten van 2 november 

2023 wordt vastgesteld. 

 

19.  Lijst van toezeggingen voor het College 

Lijst van toezeggingen door het College: er zijn 2 toezeggingen afgedaan.  

TCM 214 21-9-2023 (tekst is aangepast) wethouder Heijink zegt toe dat er gewerkt 

wordt aan een oplossing voor de verplaatsing van de klokkentoren en de gevelsteen 

van Meer en Berg. De gevelsteen zwerft rond en de klokkentoren staat in een tuin.  

TCM 215 21-9-2023 wethouder Heijink zal de raad informeren of de Woo verzoeken 

tot openbaarmaking van geheime informatie afgehandeld kunnen worden door het 

college. Afgedaan Beantwoord met brief van 14-11-2023 (2023001888). Afvoeren   

(De volgende toezegging is smarter gemaakt) 

TCM 216 17-10-2023 Wethouder Heijink zegt op een vraag van dhr. van der Bunt toe 
om een benchmark te laten uitvoeren over de gemeentelijke ict kosten (per inwoner) in 
vergelijking met omliggende gemeenten. Dit zal over de realisatie van 2023 gebeuren 
en wel in Q1. 
 
TCM 217 17-10-2023 Wethouder Heijink zegt op een vraag van dhr. van Tienhoven 

toe om schriftelijk terug te komen op het gebrek aan gebruik van het corona 

sportfonds en de oorzaken hiervan. Afgedaan Er heeft een gesprek plaatsgevonden 

tussen de heer van Tienhoven en de ambtenaar en deze toezegging is hiermee 

afgedaan. Afvoeren 

20. Vragenhalfuur 

De vraag van ZB over de presentatie die gegeven is door de heer Roest wordt beantwoord door 

de burgemeester.  

 TCM 219 De burgemeester zegt toe op de vraag 

van de heer van de Bunt dat zij zal vragen of de 
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heer Roest zijn presentatie beschikbaar kan 

stellen aan de raad.  

 

21. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:19 uur.  


